



PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 9 I VANSJØ/SVINNDAL IL

Styremøte nr. 9 ble avholdt fysisk den 16.september klokken 18.00

Til stede fra styret: Grethe Guttulsrud, Marianne Voldengen, Per Weum, Lise Kristin Aaberg, Janne Erøy. Linda Wiseth og Kristine Johnsrød

Meldt forfall:

Referent: Marianne Voldengen

Styreleder åpnet styremøte nr. 9, 16.september 2024, kl. 18.00.

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.

Møtet var vedtaksført.

Innhold

Vedtakssaker:	2
Sak 1/9/2024: Flere med tilgang til Izzette	2
Orienteringssaker	2
O-Sak 2/9/2024: Oppsummering VålerInklusiv 7.september	2
O-sak nr. 3/9/2024: Status dekke løpebane og sigmahall	2
O-sak nr. 4/9/2024: Plan for neste Cafe og Pizzakveld	2
O-sak nr. 5/9/2024: Spoortz/Spond	2
O-Sak nr. 6/9/2024: Status Hall – treningstider	3
O-Sak nr. 7/9/2024: Eventuelt	3



Vedtakssaker:

Sak 1/9/2024: Flere med tilgang til Izettle.

Flere med tilgang til Izettle for å lette arbeidet, hvordan løse dette tryggest mulig?

Forslag til vedtak:

Janne og Linda har tilgang og tar kontakt med gruppene om at de begge kan kontaktes om noe skal endres i prislister etc.

Orienteringssaker

O-Sak 2/9/2024: Oppsummering VålerInklusiv 7.september

Lise- Kristin ga en rask gjennomgang. VS IL stilte med representanter fra håndball, fotball, turn og lek/allidrett, E-sport og alpint.

Kommunikasjon med de frivillige kunne vært bedre, da det ble litt mye som kom på plass i siste liten.

O-sak nr. 3/9/2024: Status dekke løpebane og sigmahall

Per og Grethe orienterte resten av styret om fremgangen på løpebane og sigmahall.

Løpebanen er ferdig, men det er ujevnt underlag. Dette er det levert inn klage på, for å få rettet opp. Per holder i fremgangen videre.

O-sak nr. 4/9/2024: Plan for neste Cafe og Pizzakveld

Cafe møte utgår denne høsten.

Planlegger heller på å gjennomføre Pizzakvelden.

Marianne lager forms for påmelding.

Per – henter på polet.

Lise Kristin og Kristine – Handler snacks og drikke

Lise Kristin henter pizza.

Medlemmer i hovedstyret tenker ut ideer til hva vi kan ta opp på møtet.

O-sak nr. 5/9/2024: Spoortz/Spond

Grethe informerte:

Vi er i gang, medlemsregisteret flyttes over til Spond, dette bistår Spond/Spoortz med.

Når dette er klart, må NIF godkjenne nytt medlems system.

Grethe legger ut informasjon til gruppene om fremgangen på Facebook gruppen, «Vi er VS IL».



O-Sak nr. 6/9/2024: Status Hall – treningstider

Innebandy har fått treningstid i hallen på Øreåsen.

Grethe jobber med «book up» så treningstidene til håndballen havner i en oversikt der.

Håndball, fotball og innebandy skal også inn der.

O-Sak nr. 7/9/2024: Eventuelt

Ingen saker.